誠意邀請您參與持份者工作坊
了解南丫島博寮港的願景及英國最佳模範「伊甸園」
Invitation to attend a Visioning Stakeholder Workshop that considers 

the Baroque on Lamma and Best Practice from the Eden Project 
日期：2012年11月3日(星期六)

時間：下午1時至6時(登記由12:45分開始)

地點：星浪餐廳(模達灣)

Date: Saturday, 3 November 2012 
Time: 1:00pm - 6:00pm (Registration starts at 12.45 pm)
Venue:  The Bay Restaurant at Mo Tat Wan, Lamma Island

伊甸聯盟及其團隊為南丫島博寮港項目進行獨立審查工作，於2012年11月3日舉辦持份者工作坊，以收集大眾對南丫島博寮港項目中的「保育走廊」及項目總體發展的意見。此外，我們亦會於工作坊中報告項目的獨立審查結果。
Eden Ventures and Associates have been engaged by The Baroque on Lamma (BoL), to facilitate a stakeholder engagement workshop on November 3rd 2012 so as to capture further ideas on the BoL’s Conservation Corridor (CC) and capture ideas for the overall project and present our Independent Review of the BOL addressing environmental and other issues associated with this project.
與持份者溝通是工作的其中一部分，有關工作坊可促進與持份者的互動，收集持份者對於整個項目及「保護走廊」的想法及建議。
As part of this Study we are conducting individual stakeholder meetings, facilitate an interactive stakeholder workshop so as to capture further ideas on the BoL’s Conservation Corridor (CC) and capture ideas for the overall project. 
此外，南丫島博寮港亦邀請了英國「伊甸園」來港出席是次工作坊，並參與「構想南丫將來」，藉以分享他們「伊甸園」對環境保護和教育的經驗及做法。
In addition, BoL have invited the Eden Project (UK) to be present at the workshop to deliver a futuristic Lamma envisioning exercise and share their best practice on environmental conservation and education
登記表格需於2012年10月22日(星期一)或之前提交
Registration Form to be sent on or before 22 October 2012 (Monday).

	公司/機構名稱

Name of

Company/Organisation
	

	參加人數

Name of Participant
	

	職銜

Title/ Position
	

	聯絡電話

Contact No.
	

	電郵

E-mail Address
	

	語言

Language 
	☐ 英文          ☐ 中文              (請選擇語言) 
    English         Chinese         (please tick as appropriate)      


請將填妥的表格電郵或傳真至：
Kindly email or fax this registration form to:
電郵By E-mail：info@edenventures.com.hk or visit www.edenventures.com.hk
傳真By Fax：(852) 2766 0414 
